

Haines family,

Join us this week for School Spirit Week. Send photos of your child to their homeroom teacher.

Don't forget that there is no school on Friday, April 16th and Wednesday, April 21st.

4th Quarter Opt In students will return on Monday, April 19th. Please make sure you complete the screener prior to entering the building and all children must be picked up at 2:45 PM.

Please use this [screener link](#) DAILY!. Review entry and dismissal times and follow all safety protocols. If your child is not feeling well, please do not send them to school.

Please make sure that you set up a time to speak to the teachers next Wednesday, April 21st from 10:45 AM-5:00 PM This is a great opportunity to talk about your child's progress.

Let's make sure we celebrate all the hard work that Haines teachers and staff during Our Grand Slam Teacher/Staff Appreciation Week May 3rd - May 7th. More information is forthcoming.

Catherine "Amy" Moy Davis (camoy@cps.edu)
Principal

興氏學校的家庭們：

本週請加入我們的“校園精神週”。將您孩子的照片發送給班主任。

不要忘記，4月16日（星期五）和4月21日（星期三）學生不用上課。

第四學期已經選擇來學校上課的學生將於4月19日星期一返回學校，請確保孩子在進入學校之前上網完成健康檢查程序，並且必須在下午2:45來接孩子回家。

請每天使用這網上連接！查看返學和放學時間，並遵守所有安全規程。如果您的孩子生病，請不要將其送返學校。

請確保您在4月21日（星期三）上午10:45-下午5:00安排時間與老師交談。這是一個很好的機會來談論您的孩子的進度。

讓我們確保在5月3至7日的感謝教職員週期間，慶祝興氏學校教職員的所有辛勤工作。即將提供更多消息。

校長微綺雯